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PROJEKT 
 

Protokół nr XXXIX/2022 z XXXIX sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 
która odbyła się w dniu 12 maja 2022 r.  

w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 
 
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Z powodów technicznych z transmisją, sesja rozpoczęła się o godz. 18.47 (nie wg planu o 18.30). 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, stwierdził kworum (obecnych 15 
radnych - lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał informacje 
o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta oraz pracownicy UM, 
obsługa prawna, kierownicy jednostek organizacyjnych miasta i mieszkańcy. 
  
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040; 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok; 
3. zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli działań Burmistrza Miasta 

Podkowa Leśna; 
4. wyznaczenia miejsca oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników na terenie Miasta Podkowa Leśna; 
5. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Podkowa Leśna w 2022 
roku". 

VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
VIII. Sprawy różne.  
IX. Wolne wnioski. 
X. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXXVIII/2022 z XXXVIII sesji RM przeprowadzonej 7 kwietnia 2022 r. 
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IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXXVIII sesją RM 
w dniu 7 kwietnia 2022 r. a XXXIX sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że 29 kwietnia br. na terenie Lasu Młochowskiego,  
w miejscach wycinek, odbyło się spotkanie tzn. grupy roboczej z przedstawicielami Nadleśnictwa 
Chojnów, w tym z ekspertami zajmującymi się zdrowiem lasu. Spotkanie było bardzo merytoryczne. 
Pomimo, że miało ono otwartą formułę, to niestety nie pojawiła się na nim żadna z ponad 3 tys. osób 
podpisanych pod petycją Inicjatywy Obywatelskiej Las Młochowski, a na spotkaniu padły odpowiedzi 
na wszystkie pytania i wnioski zawarte w ww. petycji. 

Radny W. Żółtowski przedstawił przebieg ww. spotkania i streścił podjęte ustalenia. Zostało m.in. 
zaplanowane spotkanie w celu opracowania ścieżek edukacyjnych i tablic informujących o historii 
nasadzeń danego obrębu leśnego oraz planów i zagrożeń związanych z uprawą leśną. Są również 
planowane spotkania poświęcone wytypowaniu miejsc, w których byłoby można postawić wiaty do 
odpoczynku. Leśniczy zaproponował także organizację cyklicznych spotkań z mieszkańcami.  

Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał, że: 

- uczestniczył w polsko-ukraińskim śniadaniu wielkanocnym, 

- rozpoczął analizę oświadczeń majątkowych radnych, 

- 18 maja radni z Pruszcza Gdańskiego przyjadą obejrzeć podkowiańskie przedszkole i porozmawiać 
o współpracy z wykonawcą. 

Przewodniczący RM kończy analizować projekt nowego statutu miasta, który został przygotowany 
przez pracowników UM. Prawdopodobnie zostanie powołana komisja statutowa do prac nad 
projektem statutu. Prośba do radnych o przemyślenie kwestii udziału w pracach takiej komisji.  

Do RM wpłynęły:  

- wniosek OSP Milanówek o dofinansowanie zakupu pojazdu – z podjęciem decyzji należy poczekać 
do momentu otrzymania informacji nt. wykonania budżetu za pierwsze półrocze i poznania kondycji 
finansowej miasta, 

- wniosek Stowarzyszenia Związek Podkowian ws. inwestycji przy ul. Jeleniej (centrum 
rehabilitacyjne) – wniosek jest słuszny, ale przedwczesny, bo nie ma jeszcze nawet założeń 
projektowych. 

 
VI. Podjęcie uchwał 
 
Projekty uchwał wyświetlano na ekranie w trakcie ich procedowania.  
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VI ppkt 1 i 2 porządku obrad). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował o wniesieniu dwóch porządkowych autopoprawek do 
projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka omówiła wprowadzane zmiany (załącznik Nr 3 do protokołu). 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie 
zostały zaopiniowane pozytywnie jednogłośnie przez KGiR. Dodała, że radni zostali zaznajomieni z 
ww. autopoprawkami na ostatnim posiedzeniu Komisji. Ponadto poprawki te nie wprowadzają 
istotnych zmian do przesunięć budżetowych.  
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. zmian w WPF pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
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Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 296/XXXIX/2022. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały z wprowadzonymi przez 
Burmistrza autopoprawkami. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 297/XXXIX/2022. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli działań 
Burmistrza Miasta Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb wyjaśnił, że Stowarzyszenie Dendropolis wysłało do Rzecznika 
Dyscypliny Finansów Publicznych zawiadomienie o podejrzeniu naruszenia przez Burmistrza 
dyscypliny finansów publicznych. Do pisma tego musi się odnieść Burmistrz i Rada Miasta. Stąd 
projekt uchwały zlecającej Komisji Rewizyjnej podjęcie działań kontrolnych wobec Burmistrza.  
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 298/XXXIX/2022. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz określenia zasad prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na terenie Miasta Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb ogólnie przedstawił projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii 
KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że radni dość długo dyskutowali nad dokumentem. 
Chodziło o wybór miejsca na handel. Finalnie Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (3 za, 
0 przeciw i 2 głosy wstrzymujące).  
 
Radny J. Matłacz powiedział, że teren przy cmentarzu nie wydaje się odpowiednim miejscem na 
targowisko. Przypomniał, że na posiedzeniu KGiR pytał teren CKiIO przy ul. Świerkowej (miejsce w 
centrum miasta, służące mieszkańcom). Pracownik UM obiecał sprawdzić, jakie są możliwości 
zagospodarowania tego terenu. Radny przy opiniowaniu projektu uchwały wstrzymał się od głosu, bo 
wg niego wyznaczenie jakiegokolwiek miejsca, oby tylko spełnić wymogi ustawy, jest bezsensowne. 
Radny zapytał także, czy odbyły się konsultacje społeczne projektu uchwały.  
Pracownik UM B. Krupa odpowiedziała, że konsultacje projektu uchwały jako aktu prawa miejscowego 
zostały przeprowadzone – uwagi nie wpłynęły. 
 
Radna E. Barucka zwróciła uwagę na zapis punktu 4g regulaminu określającego zasady prowadzenia 
handlu, który wskazuje, że osoby sprzedające będą musiały oznaczać punkty sprzedaży swoim 
imieniem i nazwiskiem oraz adresem. Wydaje się to zbyt daleko idącą ingerencją w prywatność. 
Radna zapytała, czy zapis ten wynika z ustawy, czy jest to nasz wewnętrzny wymóg.  
Mec. M. Płaszewska-Opalińska odpowiedziała, że nie wynika to bezpośrednio z ustawy, ale jest taka 
praktyka, aby osoby kupujące wiedziały od kogo kupują produkty.  
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Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że jest za jawnością tych danych, bo gdyby np. doszło do 
zatrucia pokarmowego, to łatwej będzie można zidentyfikować rolnika, u którego dokonano zakupu. 
Radna K. Likhtarovich podkreśliła, że należy odróżnić dane osobowe od danych osoby prowadzącej 
działalność gospodarczą czy inną podobną. Osoba prowadząca działalność jest osobą ujawnioną  
w tym zakresie, w jakim prowadzi swoją działalność. W tym wypadku radna nie widzi naruszenia 
prywatności. 
 
Radny S. Lasota podkreślił, że miejsce handlu powinno zostać rozsądnie wybrane. Teren przy 
cmentarzu nie jest miejscem dobrym. Miejsce to zresztą nie spełnia wymogów ustawy - nie jest blisko 
centrum i nie jest atrakcyjne turystycznie. Radny zapytał, czy nadzór prawny może z tego powodu 
uchylić uchwałę. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska odpowiedziała, że nie wie, co zrobi organ nadzorczy, ale ustawa dość 
szeroko określa wymagania odnośnie lokalizacji takiego miejsca.  
 
Innych pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Janus 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 299/XXXIX/2022 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 
Podkowa Leśna w 2022 roku" 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że organ nadzorczy zasugerował wprowadzenie 
kosmetycznej poprawki do tekstu podjętej na ostatniej sesji uchwały („mioty” ogólnie – nie tylko „psy i 
koty”). 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sławomir Lasota 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 300/XXXIX/2022 
 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania. 
 
VIII. Sprawy różne 
 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska zapytała o planowaną na dzień wczorajszy przerwę w odstawie wody. 
Pomimo zapowiedzi przerwa jednak finalnie była w dniu dzisiejszym. Lokalne przedsiębiorstwa 
przygotowywały się na wczoraj. Radna zapytała, czy jest szansa na zdyscyplinowanie wykonawcy, 
aby do takich przesunięć w przyszłości nie dochodziło. 
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Burmistrz Miasta A. Tusiński przekazał, że wykonawca nie wyrobił się w dniu wczorajszym z 
zakończeniem prac. Wyszło niefortunnie, ale informacja o tym została podana już w dniu 
wczorajszym.  
 
Radny W. Sancewicz zapytał o spór o wodę z gminą Brwinów.  
Burmistrz Miasta powiedział, że na dzień dzisiejszy na prośbę Brwinowa mamy zamknięte zasuwy 
przy wlocie do Podkowy. Cały czas Podkowa Leśna zasila w wodę tych mieszkańców gminy Brwinów, 
którzy nie mają innej alternatywy. Podkowa korzysta z własnej wody, Brwinów prowadzi inwestycje na 
swoim terenie. Burmistrz Brwinowa wytoczył Podkowie sprawę sądową - rozprawa ma odbyć się pod 
koniec maja. 
 
Radny S. Lasota wrócił do kwestii spotkania grupy roboczej w Lesie Młochowskim. Grupa ta została 
powołana przy okazji dyskusji nad petycją Inicjatywy Obywatelskiej Las Młochowski. Radny zapytał, 
czy na spotkanie zostali zaproszeni przedstawiciele Inicjatywy Obywatelskiej, a jeśli tak, to w jaki 
sposób. 
Przewodniczący RM M. Gołąb powiedział, że informacja o tym, że będzie spotkanie grupy roboczej 
była podana na sesji RM. Zostało także przekazane, że osoby, które chcą przyłączyć się do grupy 
roboczej, powinny się zgłaszać do Biura RM. Kilka osób się zgłosiło. Kwestia więc była otwarta. 
 
Radny J. Matłacz zapytał, czy udało się podjąć jakieś działania odnośnie niedawno remontowanego 
odcinka ulicy 11 Listopada (zalewany jest chodnik przy ul. Bukowej). 
Burmistrz Miasta obiecał wyrównać skrzyżowanie i zniwelować zawodnienie.  
 
Radna M. Eckhoff powiedziała, że docierają do niej sygnały niezadowolenia mieszkańców na to, że 
nie do końca można korzystać z infrastruktury sportowej będącej na terenie szkoły, a sfinansowanej 
m.in. z podatków mieszkańców. W weekendy, kiedy najwięcej osób byłoby zainteresowanych 
aktywnością fizyczną, teren szkoły jest zamknięty. 
Burmistrz Miasta ma nadzieję, że w najbliższych dniach wypracuje z dyrekcją szkoły jakieś 
satysfakcjonujące wszystkich rozwiązanie. 
Radna B. Majewska zaproponowała omówienie możliwych rozwiązań tego problemu na wspólnym 
posiedzeniu KGiR i KSS.  
 
Radna M. Eckhoff zapytała także, co dalej ze stawem. 
Burmistrz Miasta powiedział, że Miasto czeka na rozprawę sądową ( ostatni termin został przełożony). 
Teraz jest kwestia pisma Stowarzyszenia Dendropolis do Rzecznika. Kuriozalne jest to, że 
stowarzyszenie, przez które Miasto musi aneksować umowy i nie może wykonać prac, żąda 
wyznaczenia kary dla organu wykonawczego za to, że nie nalicza on wykonawcy odsetek za 
niewykonanie prac, których wykonawca nie może wykonać właśnie przez działania tego 
stowarzyszenia.  
 
Radna M. Łaskarzewska przypomniała, że na posiedzeniu KGiR zgłosiła problem dziurawych ulic w jej 
okręgu wyborczym. Mieszkańcy proszą o interwencję i wypełnienie tych dziur. Bardzo nierówny jest 
także zjazd z niedawno zrobionej na części ul. Sarniej nowej nawierzchni na dalszą część odcinka 
tego ulicy. Prośba o zdyscyplinowanie wykonawcy, aby wyrównał ten fragment ulicy. Prośba także o 
rozważanie budowy jakiegoś placu zabaw dla małych dzieci na terenie okręgu wyborczego nr 1, a 
przybyło tam rodzin z małymi dziećmi. Odległość z tego miejsca do innych placów zabaw jest bardzo 
duża. 
 
Radna M. Eckhoff przypomniała, że cały czas nie jest poprawiony wjazd na ul. Orlą.  
Burmistrz Miasta stwierdził, że UM wciąż szuka wykonawcy.  
 
Przewodniczący RM zwrócił uwagę na zwisające na niektórych ulicach prawie do ziemi światłowody. 
Mogą one zostać łatwo uszkodzone. Prośba, aby nie tylko UM, ale także aby mieszkańcy zgłaszali 
takie punkty do firmy Orange z prośbą o interwencję. Działania mieszkańców mogą być skuteczne. 
Przykładowo Przewodniczący zgłosił przewody zwisające na jego ulicy i zostały one szybko 
poprawione. Dzięki temu udało się uniknąć niepotrzebnej awarii.  
 
IX.  Wolne wnioski 
 
Brak wolnych wniosków.  
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X.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych wniosków o godz. 19.51 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim 
za udział w obradach i zamknął XXXIX sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta i stanowi integralną część protokołu z sesji. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie na początku sesji. 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
        /-/            /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
CKiIO – Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej  

 
 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Autopoprawka do projektu uchwały ws. zmian w budżecie miasta 

 
 


